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Verslag GMR OPSPOOR  

21 mei 2024 

Locatie: sbo Het Tangram 

 

Aanwezig: 

 

OPSPOOR-oudergeleding OPSPOOR-personeelsgeleding 

Tanja Holt Daniëlle Bosman 

Lauren Haenen Annemieke Poppelier (vz) 

Matthijs Ros (Digitaal)) Jakob de Vries 

  

   

Ambtelijk secretaris Rudo de Groot 

CvB  (vz) Chris van Meurs (afbericht) 

CvB Astrid Brugman 

BedrijfsBureau  Noor van Doesburg 

    

  

 

  

1. Opening Besloten deel (19.30 uur) 

Welkom.  

Chris van Meurs zal vanwege droevige privé-omstandigheden niet aanwezig zijn. 

Concept-verslag d.d. 18-04-2024 (GMR-RvT vertrouwelijk) vastgesteld. 

Inbreng Jakob de Vries n.a.v. adviesaanvraag GMR (door RvT) 

  

2. Opening openbare deel 

Mededelingen en ingekomen post. 

 

Ingekomen post: 

MR De Blauwe Morgenster (vragen m.b.t. financiën) 

MR IKC Willem Eggert (vragen m.b.t. financiën)  

MR IKC Willem Eggert (vragen m.b.t. GMR-RvT)  

Bestuursverslag en jaarrekening 2023 

Beleidsstuk andersbevoegden 

Notulen CvB-bijeenkomst directeuren / MT 

Correspondentie Aob naar leden 

MR obs De Nieuwe Wereld (vragen oorzaak financiële problemen) 

MR obs De Nieuwe Wereld (vragen gestegen personeelskosten) 

Stavaza Herstelplan 17052024 

 

Uitgaande post: 

Conceptverslag vergadering 13-02-2024 

Conceptverslag vergadering 16-04-2024 

Aan: MR IKC Willem Eggert (vertrouwelijkheid. GMR-RvT) 

Aan: MR De Blauwe Morgenster (info bij directie beschikbaar) 

Reactie Adviesaanvraag RvT 

MR obs De Nieuwe Wereld (antw. 1e mail door ambt secr.)  
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3. Conceptverslag 13-02-2024 vastgesteld. 

     Conceptverslag 16-04-2024 vastgesteld (met wijziging januari = februari) 

 

4. Beleidsstukken IBP 

• Informatiebeveiliging en privacybeleid 

• Privacyreglement 

• Gedragscode verantwoord gebruik van bedrijfsmiddelen. 

Dit zijn de eerste drie stukken van een reeks. In de vorige reguliere vergadering heeft Wendy 

Meeth ze toegelicht. Gevraagd wordt of de GMR alle stukken in een keer wil hebben of in 

porties al ze “bespreekklaar” zijn. Het laatste is het geval. 

Het CvB denkt een half jaar nodig te hebben om alles compleet te maken. 

Jakob maakt een map aan in Teams, waarin de stukken komen te staan. Iedereen, ook het 

bedrijfsbureau kan hierin dan commentaar leveren. 

N.a.v. vragen met de toegankelijkheid door medewerkers bovenschools ICT-beheer van 

omgevingen voor medewerkers en ICT wordt aangegeven dat er een gewijzigd 

Governanceplan komt. 

N.a.v. Bovenschools IB kan niet op leerlingniveau kijken in het systeem. 

 

5. Mededelingen CvB 

- Stavaza Financiële situatie (Herstelplan 17052024) 

De GMR heeft in het overleg met de RvT aangegeven dat zij van mening is dat zij de 

uitvoering van het Herstelplan zullen monitoren tot 1 september (de genoemde deadline). 

D.w.z. vòòr de zomervakantie 2024. 

Hierbij zijn de volgende ijkpunten van belang:  

1. Het plan van aanpak en het in control zijn van de Afd. Financiën is afgerond en van start 

   gegaan  

2. De meerjarige strategische personeelsplanning is beschikbaar  

3. De Begroting 2024 is door RvT en GMR van een positief advies voorzien 

 

M.b.t. Inrichting projectorganisatie: 

Blijven deze mensen ook nadat het project is afgerond? 

Er heeft zich een controller gemeld die meehelpt bij de transitie. 

 

De herziene begroting is in concept aangeboden aan de auditcommissie (17 mei) 

De bespreking heeft plaatsgevonden op 21 mei. 

30 mei volgt aanbieding aan de GMR. Dan wordt een planning aangeboden aan de financiële 

commissie van de GMR. Ook wordt de jaarrekening nu afgerond. Deze gaat vòòr 1 juli naar 

OCW. Het gebeurt zonder accountantsverklaring want de accountant heeft voor die tijd geen 

gelegenheid. OCW is op de hoogte. 

 

Fase 2 van het Herstelplan, Formatie 2024 – 2025 is afgerond. 

Het is goed verlopen hoewel het voor sommige directieleden een moeilijke klus was. 

Er zijn nog enkele vacatures en er zijn nog enkele personeelsleden die geplaatst moeten 

worden. Het past allemaal op elkaar. 

De beleving op de scholen was wisselend. Sommige scholen hadden moeite met het feit dat 

men terug moest naar de basisformatie (wordt ervaren als krimp).  

Er wordt gewerkt aan een publieksversie van het herstelplan. 

Conform afspraak worden bonden geïnformeerd over inzet studenten  

Er zijn geen openstaande vragen vanuit ouders/MR meer bekend 
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Er is contact geweest met de inspectie. Zij gaan hun rapportage herzien. Hierover is contact 

met het CvB. 

 

- Liquiditeitsbegroting ter kennisname 

- Knelpunten  - basisvaardigheden 

Er wordt een toelichting gegeven op welke knelpunten er zijn en wat e.e.a. inhoudt. 

 

- Interne mobiliteit  

Onderbouwing stavaza 26042024. 

Vraag: Hoe gaan we om met studenten? 

Volgt per mail antwoord. 

 

6. Stemming. 

Er vindt geen stemming plaats. 

 

7. Agendapunten GMR-RvT 11 juni a.s. 

Vooral aan de orde moet komen de communicatie tussen GMR en RvT. 

Hoe gaat de procedure als er een nieuwe CvB moet komen na pensionering van Chris van 

Meurs. 

 

8. Rondvraag 

Het SWV PO heeft een nieuwe directeur beoogd bestuurder benoemd. 

 

De ambtelijk secretaris gaat 22 mei naar de dag van de Medezeggenschap (VOO) 

 

 

Rudo de Groot (ambt. Secr. GMR-OPSPOOR) 21-05-2024.  


